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ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 

ΔΗΜΟΣ ΛΑΥΡΕΩΤΙΚΗΣ 
 

Απόσπασμα Πρακτικού  
Συνεδρίασης Δημοτικού Συμβουλίου  

  32η  Δια Περιφοράς Συνεδρίαση 
 

Ημερομηνία Συνεδρίασης  17.12.2024 

Ημέρα & Ώρα Τρίτη , 16:00 – 22:00 

Αριθμός Πρόσκλησης 29627/17.12.2024 

Ημερομηνία Ηλ.Αποστολής 17.12.2024 

Αριθμός Μελών 25 
 

Παρόντες Δημοτικοί Σύμβουλοι  
1. Αργεντίνη Ασπασία (Πρόεδρος) 
2. Αδάμης Γεώργιος 
3. Αδάμης Ιωάννης 
4. Γιαννάκης Ιωάννης 
5. Δράκου Ευαγγελία 
6. Ζαγουρής Χαράλαμπος 
7. Κανελλοπούλου Ελένη 
8. Κωστάλας Αντώνης 
9. Λουκάς Κωνσταντίνος 
10. Μακροδημήτρης Θανάσης 
11. Πάλλη Δήμητρα 
12. Περράκης Κωνσταντίνος 
13. Σίνης Σταμάτης 
14. Στάμου Νικόλαος 
15. Στουραΐτης Ηλίας 
16. Συρίγος Μιχάλης 
17. Φλεβάρης Παναγιώτης 
18. Μακρή Αρετούσα 
19. Ιατρού Σωτήριος 
20. Ξεφτέρης Ιωάννης 
21. Ρουμπάνης Παναγιώτης 
22. Ανανιάδης Ιωάννης 
23. Κωστάλας Γιώργος 
24. Κουλουβράκη Ιωάννα 
25. Ζιάκας Σπύρος 

 
Το Δημοτικό Συμβούλιο του Δήμου Λαυρεωτικής, συνήλθε «Δια περιφοράς» στη 32η  

έκτακτη Συνεδρίαση, η οποία διεξήχθη σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 

3852/2010 όπως έχει τροποποιηθεί και ισχύει με το άρθρο 6 του Ν. 5056/2023, ύστερα από 

την αποστολή ηλεκτρονικού μηνύματος και από σχετική τηλεφωνική κλήση της Προέδρου κ. 

Αργεντίνη Ασπασίας, λόγω του κατεπείγοντος, προς κάθε Δημοτικό Σύμβουλο, τον κ. 

Δήμαρχο Λαυρεωτικής και στους Προέδρους των Κοινοτικών Συμβουλίων του Δήμου 

Λαυρεωτικής. Κατά τη διάρκεια της τηλεφωνικής επικοινωνίας  παρούσα ήταν και η 

υπάλληλος κ. Ξέστερνου Κυριακή για την τήρηση των πρακτικών. 
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ΘΕΜΑ: «Τροποποίηση της υπ’ αριθ. 124/2024 απόφασης του Δημοτικού 

Συμβουλίου περί τροποποίησης του εγκεκριμένου σχεδίου του ΒΙΟΠΑ 

Κερατέας, στα Ο.Τ. 1015,1032,1033,1037». 

 

 

Αριθμός Απόφασης: 179/2024 

 

Η  κ. Πρόεδρος,  κήρυξε την έναρξη της 32ης Συνεδρίασης του Δημοτικού 

Συμβουλίου, η οποία διεξάγεται σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 

3852/2010, όπως έχει τροποποιηθεί και ισχύει με το άρθρο 6 του Ν. 5056/2023, και 

εισηγούμενη του θέματος ημερήσιας διάταξης  εξήγησε στο Σώμα τους λόγους του 

κατεπείγοντος χαρακτήρα αυτής. 

Το κατεπείγον της συνεδρίασης προκύπτει από το γεγονός ότι σύμφωνα με την 

υπ’αριθ. πρωτ. 25941/17-12-2024 εισήγηση του Δημάρχου Λαυρεωτικής, προς το 

Δ.Σ., δεδομένου ότι η υπ’ αριθ. 124/2024 απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου έχει 

εκδοθεί από τις 30/9/2024 και έχει αποσταλεί στην αρμόδια Διεύθυνση Χωρικού 

Σχεδιασμού της Αποκεντρωμένης Διοίκησης Αττικής, προκειμένου να προωθηθεί στις 

αρμόδιες υπηρεσίες του Υπουργείου Περιβάλλοντος, εισηγούμαστε  κατεπείγοντος το 

θέμα στο Δημοτικό Συμβούλιο προκειμένου να  ληφθούν υπόψη από τις ως άνω 

υπηρεσίες τα διαλαμβανόμενα στην συνημμένη  εισήγηση.  

  

Το Δημοτικό Συμβούλιο,  λαμβάνοντας υπόψη τα ανωτέρω, απεφάνθη  κατά 

πλειοψηφία  θετικά για  το κατεπείγον του θέματος της ημερήσιας διάταξης, και τον 

κατεπείγοντα χαρακτήρα της συνεδρίασης (άρθρο 67 παρ. 5 Ν. 3852/2010). 

Κατόπιν ηλεκτρονικής  επικοινωνίας της Προέδρου με όλους τους Δημοτικούς 

Συμβούλους, τέθηκε υπόψη των μελών του Δημοτικού Συμβουλίου η  υπ’ αριθ.  

πρωτ. 25941/17-12-2024 εισήγηση του Δημάρχου Λαυρεωτικής όπου αναφέρονται 

τα εξής: 

«Με την υπ’ αριθμ. 124/2024 απόφασή του το Δημοτικό Συμβούλιο ύστερα από σχετική 
εισήγηση της Δημοτικής Επιτροπής αποφάσισε κατά πλειοψηφία: 
 

1. “Την  τροποποίηση /αλλαγή χρήσης των Ο.Τ. 1037, 1032 διότι το εναπομένουν 
πλεόνασμα κοινόχρηστων/κοινωφελών χώρων παραμένει 34,7 – 9,37-11,38=13,95 
στρ. (δηλαδή παραπάνω κατά 13,95 στρ. από το οφειλόμενο ΠΟΣΟΣΤΟ 30% 
σύμφωνα με τον Ν. 2545/1997 και συγκεκριμένα τις παρ. 1,5 και 10 του άρθρου 
7). 
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2. Οι όροι δόμησης των Ο.Τ. 1032, 1037 να είναι όπως οι ισχύοντες στο σύνολο των 
οικοδομήσιμων Ο.Τ. του ΒΙΟΠΑ Κερατέας, δηλαδή: Κάλυψη 65%, Σ.Δ. 1,4, 
Ύψος=13μ και μέχρι 15μ. για κατασκευές του άρθρου 156, ΓΟΚ 1985, πλάγιες 
αποστάσεις κατά ΓΟΚ και στα μεσαία οικόπεδα οι οπίσθιες αποστάσεις 
κατ΄ελάχιστον 5,0 μ. 

3. Ο Χώρος Διοίκησης που θα μεταφερθεί στο Ο.Τ. 1033 με ταυτόχρονη κατάργηση 
του Χώρου Στάθμευσης εμβαδού 1,7 στρ. να έχει τους ίδιους όρους δόμησης (Σ.Δ. 
1,0 , Κάλυψη 60%, Ύψος 11,0 μ) με τον υπάρχοντα Χώρο Διοίκησης, όπου θα 
υπάρχει η δυνατότητα ανέγερσης κτιρίου  Κοινωφελών Χρήσεων   εμβαδού   μέχρι  
και 1700 τ.μ.  που υπερκαλύπτει τις ανάγκες του ΒΙΟΠΑ. 

4. Στο Ο.Τ. 1015 του Επιχειρηματικού Πάρκου Κερατέας να αποδοθεί η χρήση 
ΠΕΡΙΒΑΛΛΟΝΤΙΚΩΝ ΕΓΚΑΤΑΣΤΑΣΕΩΝ (ΒΙΟΛΟΓΙΚΟΣ ΚΑΘΑΡΙΣΜΟΣ, ΜΟΝΑΔΑ 
ΕΠΕΞΕΡΓΑΣΙΑΣ ΑΠΟΡΡΙΜΜΑΤΩΝ–ΣΜΑ, ΑΜΑΞΟΣΤΑΣΙΟ ΟΧΗΜΑΤΩΝ ΔΗΜΟΥ).” 

 
Δεδομένου ότι αναφορικά με το Ο.Τ. 1015 του Επιχειρηματικού Πάρκου Κερατέας πρέπει 
να γίνει σαφές, και στο κείμενο της απόφασης, η πρόθεση του Δήμου η οποία έχει 
εκφραστεί με κάθε τρόπο δημοσίως, ότι στο εν λόγω Ο.Τ. θα πραγματοποιείται 
αποκλειστικά και μόνο λειτουργία και διαχείριση  Περιβαλλοντικών Εγκαταστάσεων 
[Βιολογικός Καθαρισμός, επεξεργασία και διαχείριση ανακυκλώσιμων υλικών, κλαδεμάτων 
πρασίνου, ογκωδών υλικών και Α.Ε.Κ.Κ. (προϊόντων εκσκαφών, κατασκευών και 
κατεδαφίσεων), Σταθμός Μεταφόρτωσης Απορριμμάτων (Σ.Μ.Α.), Αμαξοστάσιο Οχημάτων 
Δήμου)], αποκλειστικά και μόνο για τις ανάγκες του Δήμου Λαυρεωτικής, και εν συνεχεία 
να εκδοθούν οι απαραίτητες άδειες για τη νόμιμη λειτουργία τους, όπου ήδη σήμερα 
γίνεται η επεξεργασία και διαχείριση αυτών χωρίς τις αναγκαίες και απαιτούμενες 
αδειοδοτήσεις.   
 

Εισηγούμαστε προς το Δημοτικό Συμβούλιο 
 
Την τροποποίηση της υπ’ αριθμ. 124/2024 Απόφασης Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου 
Λαυρεωτικής ως προς το σημείο 4 του αποφασιστικού μέρους αυτής και την 
επαναδιατύπωσή του ως εξής: 
«4. Την τροποποίηση/ αλλαγή χρήσης στο Ο.Τ. 1015 του Επιχειρηματικού Πάρκου 
Κερατέας προκειμένου να αποδοθεί η χρήση ΠΕΡΙΒΑΛΛΟΝΤΙΚΩΝ ΕΓΚΑΤΑΣΤΑΣΕΩΝ 
[Βιολογικός καθαρισμός, Επεξεργασία και Διαχείριση Ανακυκλώσιμων Υλικών, 
κλαδεμάτων πρασίνου, ογκωδών υλικών και Α.Ε.Κ.Κ. (προϊόντα εκσκαφών, κατασκευών 
και κατεδαφίσεων), Σταθμός Μεταφόρτωσης Απορριμμάτων (Σ.Μ.Α.) και Αμαξοστάσιο 
Οχημάτων Δήμου]», αποκλειστικά και μόνο για τις ανάγκες του Δήμου Λαυρεωτικής.» 
 
Δεδομένου ότι η υπ’ αριθμ. 124/2024 απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου έχει εκδοθεί 

από τις 30/9/2024 και έχει αποσταλεί στην αρμόδια Διεύθυνση Χωρικού Σχεδιασμού της 

Αποκεντρωμένης Διοίκησης Αττικής προκειμένου να προωθηθεί στις αρμόδιες υπηρεσίες 

του Υπουργείου Περιβάλλοντος, παρακαλούμε για την κατεπείγουσα εισαγωγή του 

θέματος στο Δημοτικό Συμβούλιο προκειμένου να ληφθούν υπόψη από τις ως άνω 

υπηρεσίες τα διαλαμβανόμενα στην παρούσα εισήγηση.  

 

Μετά  από ηλεκτρονική  επικοινωνία   μειοψήφησαν επί του κατεπείγοντος του 

θέματος και επί του συνόλου αυτού, η επικεφαλής της Δημοτικής παράταξης 
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«ΕΝΟΤΗΤΑ ΔΗΜΙΟΥΡΓΙΑ», κ. Μακρή Αρετούσα και οι Δημοτικοί Σύμβουλοι κ..κ  

Ιατρού Σωτήρης, Ρουμπάνης Παναγιώτης, Ξεφτέρης Ιωάννης, όπου και αιτιολόγησαν 

την καταψήφισή του ως εξής: « είναι παντελώς αβάσιμη και «αστεία» η αιτιολόγησή 

του και απλά δείχνει τον φόβο της Δημοτικής Αρχής να συζητήσει το σοβαρό αυτό 

θέμα σε ανοικτό Δημοτικό Συμβούλιο ενώπιον των πολιτών, τους οποίους υποτίθεται 

ότι εκλέχθηκε για να υπηρετήσει».  

Αναφορικά με την ουσία του θέματος, καταψηφίζουμε την τρίτη τροποποίηση 

της υπ’ αριθμ. 124/2024 απόφασης του Δ.Σ., καθόσον ουδέν αλλάζει σχετικά με τον 

σχεδιασμό της Δημοτικής Αρχής να κάνει Πολεοδομική τροποποίηση με αλλαγή  

χρήσης στο Ο.Τ. 1015 του ΒΙΟΠΑ για δημιουργία ΠΕΡΙΒΑΛΛΟΝΤΙΚΩΝ 

ΕΓΚΑΤΑΣΤΑΣΕΩΝ μόνο για τις ανάγκες του Δήμου μας και ουδένα από εμάς 

καθησυχάζει η εντός παρενθέσεως εξειδίκευση αυτών (Επεξεργασία και Διαχείριση 

Ανακυκλώσιμων Υλικών, κλαδεμάτων πρασίνου, ογκωδών υλικών και Α.Ε.Κ.Κ., 

Αμαξοστάσιο Οχημάτων Δήμου), καθόσον είναι δυνατόν στο μέλλον οι χρήσεις αυτές, 

αλλά και ο χρήστης αυτών, να αλλάξουν, όταν μάλιστα για τις χρήσεις αυτές που ζητά 

ο Δήμαρχος με την εισήγησή του, δεν απαιτείται Πολεοδομική τροποποίηση στο Ο.Τ. 

1015 του ΒΙΟΠΑ, διότι με το ισχύων σήμερα καθεστώς ο Δήμος μπορεί, για τις 

χρήσεις αυτές που επικαλείται, να εκδώσει άδειες λειτουργίας. 

Η Παράταξή μας «ΕΝΟΤΗΤΑ -ΔΗΜΙΟΥΡΓΙΑ» καταδικάζει την επανειλημμένη 

προσπάθεια αλλοίωσης και παραποίησης της ΟΜΟΦΩΝΗΣ, περί Αναβολής της 

συζήτησης του συγκεκριμένου θέματος, ΑΠΟΦΑΣΗΣ υπ’ αριθμ. 164/2024 του Δ.Σ. 

για την οποία έχουμε ασκήσει Προσφυγή στην Αποκεντρωμένη Διοίκηση Αττικής, σας 

δηλώνουμε ότι θα προσβάλλουμε τις όποιες αποφάσεις λάβει το Δ.Σ. ή άλλο Όργανο 

αναφορικά με το θέμα αυτό και ζητούμε την άμεση ανάκληση της υπ’ αριθμ. 124/30-

9-2024 Απόφασης του Δ.Σ. και την απόσυρση του σχετικού φακέλου που έχει 

καταθέσει ο Δήμος στην Διεύθυνση Χωρικού Σχεδιασμού της Αποκεντρωμένης 

Διοίκησης Αττικής. 

 

Ο επικεφαλής της Δημοτικής παράταξης «ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΛΑΥΡΕΩΤΙΚΗΣ», κ. 

Ανανιάδης Ιωάννης και ο Δημοτικός Σύμβουλος της παράταξης αυτής, κ. Κωστάλας 

Γεώργιος, μειοψήφησαν επί του κατεπείγοντος του θέματος αναφέροντας ότι: 

«Καταψηφίζουν, καθώς δεν προκύπτει καμία ιδιαίτερη βιασύνη και αναγκαιότητα να 

επιλέγει η δια περιφοράς συνεδρίαση σύμφωνα με τους λόγους που επικαλείται η 

δημοτική αρχή. Αν ήθελε να κάνει μια απλή τροποποίηση για να "ξεκαθαρίσει" το 
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θέμα υπέρ των κατοίκων του Δήμου, θα μπορούσε ανοιχτά σε ειδική συνεδρίαση του 

Δημοτικού Συμβουλίου στην Κερατέα να το αποσαφηνίσει εκεί, ενώπιον των 

κατοίκων». 

Αναφορικά με την απόφαση αυτή καθεαυτή: 

Καταψηφίζουμε την όποια τροποποίηση της Απόφασης 124/2024 καθώς επιμένουμε 

στην θέση μας να προσβάλλουμε τις επόμενες αποφάσεις σχετικές με την 

παραπάνω, ενώ εκκρεμεί η προσφυγή που έχουμε κάνει. Η δημοτική αρχή επιλέγει 

νέα συνεδρίαση με νέα τροποποίηση για να αποφύγει την προσβολή της αρχικής 

απόφασης 124/2024 και των προσφυγών εναντίον της που έχουν γίνει. 

Επί της ουσίας, πέρα από το πρακτικό και θεσμικό κομμάτι, κρίνουμε ότι η δημοτική 

αρχή έχει στριμωχτεί από την κινητοποίηση του κόσμου και την διάθεση του να 

αντισταθεί σε νέες αποφάσεις που θα φέρουν τα σκουπίδια στην ευρύτερη περιοχή 

της Λαυρεωτικής και επιχειρεί μια επικοινωνιακή αναδίπλωση χωρίς ουσία. Είναι 

ξεκάθαρη η επιδίωξη μέσω τροποποιήσεων των χρήσεων γης η δημοτική αρχή να 

ετοιμάσει το έδαφος να προχωρήσουν όλοι οι σχεδιασμοί που αφορούν την 

εξυπηρέτηση συμφερόντων Ιδιωτικών ομίλων στην διαχείριση των αποβλήτων και σε 

άλλους τομείς. Φαίνεται ότι στον σχεδιασμό του κράτους μέσω του ΕΣΔΝΑ και της 

Περιφέρειας προκρίνονται χώροι στον Δήμο Λαυρεωτικής για την διαχείριση των 

απορριμμάτων (ΒΙΟΠΑ, ΔΕΗ, κ.α.). 

Ο σχεδιασμός του κράτους για τα απορρίμματα και η χωροθέτηση των μονάδων 

γίνεται με βάση την πολιτική του κόστους-οφέλους με το σκουπίδι "εμπόρευμα" που 

παράγει κέρδος και φτηνό ρεύμα και όχι με γνώμονα την προστασία του 

περιβάλλοντος, στο ύψος της τεχνικής στάθμης και τεχνολογίας, μακριά από 

κατοικημένες περιοχές, για την κάλυψη των αναγκών του λαού. 

Το που θα σταθεί ο καθένας απέναντι σε αυτούς τους σχεδιασμούς θα φανεί στο 

άμεσο μέλλον. Εμείς θα είμαστε με την πλευρά των αγώνων του λαού για τις 

σύγχρονες ανάγκες του κόντρα στα κέρδη των λίγων και σε όσους εξυπηρετούν τα 

συμφέροντά τους. 

 

Η  επικεφαλής της Δημοτικής παράταξης «ΕΝΟΤΗΤΑ ΔΗΜΙΟΥΡΓΙΑ» κ. 

Κουλουβράκη Ιωάννα και ο Δημοτικός Σύμβουλος της παράταξης αυτής, κ. Ζιάκας 

Σπύρος μειοψήφησαν επί του κατεπείγοντος του θέματος  και επί του συνόλου του 

θέματος αναφέροντας ότι: 

«Διαμαρτυρόμαστε έντονα και καταγγέλλουμε τη ψήφιση τόσο σημαντικών θεμάτων 

με συμβούλια δια περιφοράς !! Ποιο είναι αλήθεια το κατεπείγον για το δια περιφοράς 
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-γιατί από την εισήγηση σας δεν προκύπτει ! -και για ακόμη μια φορά να αποφεύγει η 

δημοτική αρχή να συζητήσουμε το θέμα δημόσια και συγκεκριμένα στη Κερατέα !! Με 

πρωτοφανές, μια απόφαση να έχει ήδη τροποποιηθεί δυο φορές και να επιχειρείται 

τρίτη φορά τροποποίηση , δια περιφοράς ;; Και μάλιστα χωρίς καμία εισήγηση από 

υπηρεσία του Δήμου για όσα μας καλείτε να ψηφίσουμε!!!!Ποιος εγγυάται την 

ορθότητα τους ; Είναι ολοφάνερο ότι επιχειρείται μεθοδευμένα από τη Δημοτική Αρχή 

και καταχρηστικά .  

Επιπλέον στη φερόμενη τροποποίηση προτείνεται να παραμείνει η πολεοδομική 

αλλαγή στο  ΒΙΟΠΑ  και προστίθεται η φράση ΜΟΝΟ ΤΟΥ ΔΗΜΟΥ ΜΑΣ. 

 Ωστόσο στις ΠΟΛΕΟΔΟΜΙΚΈΣ ΧΡΉΣΕΙΣ ΔΕΝ ΥΦΙΣΤΑΤΑΙ ΠΟΤΈ ΕΠΙΛΟΓΗ 

ΧΡΗΣΤΗ. ΑΡΑ ΑΝ ΑΥΤΟ ΓΙΝΕΙ ΔΕΝ ΘΑ ΙΣΧΥΕΙ ΓΑ ΤΟ ΔΗΜΟ ΜΑΣ. 

- ΓΙΑ ΤΑ ΔΙΚΑ ΜΑΣ ΚΑΙ ΓΙΑ ΤΙΣ ΕΠΙΘΥΜΗΤΕΣ ΧΡΗΣΕΙΣ ΠΡΑΣΙΝΑ ΟΓΚΩΔΗ κλπ 

ΔΕΝ ΑΠΑΙΤΕΙΤΑΙ ΠΟΛΕΟΔΟΜΙΚΗ ΑΛΛΑΓΗ ΣΤΟ ΒΙΟΠΑ .ΜΕ ΤΟ ΥΦΙΣΤΑΜΕΝΟ 

ΚΑΘΕΣΤΩΣ ΣΗΜΕΡΑ Ο ΔΗΜΟΣ ΜΠΟΡΕΙ ΝΑ ΒΓΑΛΕΙ ΑΥΤΕΣ ΤΙΣ ΑΔΕΙΕΣ.  

Συνεπώς πρέπει ΑΜΕΣΑ να ανακληθεί γιατί αποτελεί πολεοδομική τροποποίηση 

που θα ανοίξει τη κερκόπορτα για τα σκουπίδια στη περιοχή μας !!! Επιφυλασσόμεθα 

παντός νομίμου δικαιώματος που θα ασκήσουμε προς συμφέρον των πολιτών της 

Λαυρεωτικής! Δε θα ανεχτούμε καμία τυχόν απόπειρα υποβάθμισης  του 

περιβάλλοντος , της ζωής μας , της περιουσίας μας και για αυτό θα  

 προσβάλλουμε τις επόμενες αποφάσεις σχετικές με την παραπάνω, ενώ εκκρεμεί η 

προσφυγή που έχουμε κάνει. Καταψηφίζουμε την πρόταση όπως έρχεται και σας 

προτείνουμε την απόσυρση της 124/2024 . Η απάντηση μας «προς πάσα 

κατεύθυνση» είναι πως σε ότι τυχόν επιχειρηθεί  θα μας βρουν απέναντι , δεν 

επιθυμούμε ΟΥΤΕ ΧΥΤΑ, ΟΥΤΕ ΧΥΤΥ, ΟΥΤΕ ΕΡΓΟΣΤΑΣΙΟ ΣΤΗ ΛΑΥΡΕΩΤΙΚΗ!!!!!! 

Κερατέα 11/12/2010 - Κερατέα 11/12/2024 .- 

 

 Στη συνέχεια η κ. Πρόεδρος κάλεσε το Σώμα να ψηφίσει σχετικά. 

 

                                                      Το Δημοτικό Συμβούλιο 

Αφού έλαβε υπ’ όψιν: 

• Την εισήγηση της  κ. Προέδρου 

• Τις διατάξεις του άρθρου 65 και 67 του Ν. 3852/2010 και το άρθρο 6 του Ν. 

5056/2023 

• Την υπ’αριθ. 124/2024 απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου 
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• Την από 25941/17-12-2024   εισήγηση του Δημάρχου Λαυρεωτικής 

 

 

 

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ 

Την τροποποίηση της υπ’ αριθ. 124/2024 Απόφασης Δημοτικού Συμβουλίου 

του Δήμου Λαυρεωτικής ως προς το σημείο 4 του αποφασιστικού μέρους 

αυτής και την επαναδιατύπωσή του ως εξής: 

«4. Την τροποποίηση/ αλλαγή χρήσης στο Ο.Τ. 1015 του Επιχειρηματικού 

Πάρκου Κερατέας προκειμένου να αποδοθεί η χρήση ΠΕΡΙΒΑΛΛΟΝΤΙΚΩΝ 

ΕΓΚΑΤΑΣΤΑΣΕΩΝ [Βιολογικός καθαρισμός, Επεξεργασία και Διαχείριση 

Ανακυκλώσιμων Υλικών, κλαδεμάτων πρασίνου, ογκωδών υλικών και 

Α.Ε.Κ.Κ. (προϊόντα εκσκαφών, κατασκευών και κατεδαφίσεων), Σταθμός 

Μεταφόρτωσης Απορριμμάτων (Σ.Μ.Α.) και Αμαξοστάσιο Οχημάτων Δήμου]», 

αποκλειστικά και μόνο για τις ανάγκες του Δήμου Λαυρεωτικής.» 
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Η επικεφαλής της Δημοτικής παράταξης «ΕΝΟΤΗΤΑ ΔΗΜΙΟΥΡΓΙΑ», κ. Μακρή Αρετούσα και 

οι Δημοτικοί Σύμβουλοι  της παράταξης αυτής κ.κ. Ιατρού Σωτήρης, Ρουμπάνης Παναγιώτης, 

Ξεφτέρης Ιωάννης, μειοψηφούν ως προς το κατεπείγον του θέματος και επί του συνόλου του 

θέματος, για τους  λόγους που προαναφέρθηκαν.  

Ο επικεφαλής της Δημοτικής παράταξης «ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΛΑΥΡΕΩΤΙΚΗΣ», κ. 

Ανανιάδης Ιωάννης και ο Δημοτικός Σύμβουλος της παράταξης αυτής, κ. Κωστάλας Γεώργιος, 

μειοψηφούν μειοψηφούν ως προς το κατεπείγον του θέματος και επί του συνόλου του 

θέματος, για τους  λόγους που προαναφέρθηκαν. 

Η επικεφαλής της Δημοτικής παράταξης «ΕΝΟΤΗΤΑ ΔΗΜΙΟΥΡΓΙΑ», κ. Κουλουβράκη Ιωάννα 

και ο Δημοτικός Σύμβουλος της παράταξης αυτής μειοψηφούν ως προς το κατεπείγον του 

θέματος και επί του συνόλου του θέματος, για τους  λόγους που προαναφέρθηκαν. 

 

 

            Αναθέτει τα περαιτέρω στο Δήμαρχο κ. Δημήτριο Λουκά. 

            Το παραπάνω πρακτικό συντάχθηκε, αναγνώσθηκε, πήρε αριθμό απόφασης 

179/2024 και υπογράφεται ως ακολούθως: 

 

 

          Η    ΠΡΟΕΔΡΟΣ                                                              ΤΑ ΜΕΛΗ 

 

       ΑΡΓΕΝΤΙΝΗ ΑΣΠΑΣΙΑ 

 

         

 


